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PROTOKOLLSANTECKNING 

 

Ärende ɮ: Detaljplan angående Hängbjörken ɨ-ɮ och del av Hörningsnäs ɨ:ɨ m.fl. – svar 
på intern remiss 

 

Vi delar förvaltningens synpunkter om de negativa konsekvenser i form av trafikbuller och 

buller från kommande idrottsanläggning som planförslaget innebär samt synpunkterna i 

övrigt. Vi anser dock inte att förskolegården med en friyta på 20-25 kvm per barn som 

förslaget innebär är tillräckligt stor. Boverkets rekommendation på 40 kvm bör istället följas. 

Den är baserad på forskning. Den minimala friytan medför att förskolan måste söka sig till 

näraliggande parker. Problemet är dock att friytorna även i andra förskolor inte är tillräckliga 

för barnens behov varför det, som förvaltningen påpekar, kommer att bli ett hårt tryck på det 

fåtal parker som finns i området. Detta behöver man ta hänsyn till i det fortsatta planarbetet 

genom att t.ex. sänka exploateringsgraden så förskolegårdarna räcker till för barnens behov. 

 

Tyvärr kan vi konstatera att planförslaget innebär att andelen grönytor kommer att minska 

betydligt mot vad det är idag. Det är viktigt att detta kompenseras och att åtminstone träden i 

möjligaste mål sparas. 
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